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Vragen van het lid Van Kent (SP) aan de Minister van Economische Zaken en 
Klimaat over een dreigend massaontslag bij metaalbedrijf KME (ingezonden 
30 augustus 2023). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Vrees voor massaontslag bij groot 
metaalbedrijf KME in Zutphen: «Hebben gewoon te weinig werk»»1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op het feit dat dit het tweede bedrijf is in deze regio dat 
snel na een buitenlandse overname aankondigt banen te schrappen? Wat 
vindt u daarvan? 

Vraag 3
Maakt u ook zorgen over de gevolgen voor deze regio nu er meerdere grote 
fabrieken banen schrappen of zelfs sluiten? 

Vraag 4
Hoe kijkt u aan tegen buitenlandse investeerders, zoals de Italiaanse Intek 
group, die een Nederlands bedrijf overnemen om deze daarna te saneren of 
zelfs te sluiten? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat dit soort sprinkhanengedrag onacceptabel is? Zo nee, 
waarom niet? Zo ja, wat gaat u hieraan doen? 

Vraag 6
Bent u ermee bekend dat KME, in tegenstelling tot het eerdere Aurubis, na de 
overname de prijzen verhoogde en betaling vooraf eiste waardoor vaste 
afnemers afhaakten? Wat vindt u ervan dat werknemers hier nu de dupe van 
worden omdat ze een dag per week minder kunnen werken? 

1 De Stentor, 14 augustus 2023, «Vrees voor massaontslag bij groot metaalbedrijf in Zutphen: 
«Hebben gewoon te weinig werk»». (https://www.destentor.nl/zutphen/vrees-voor-
massaontslag-bij-groot-metaalbedrijf-in-zutphen-hebben-gewoon-te-weinig-werk~a588d373/)
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Vraag 7
Wat gaat u doen om het baanverlies bij KME, één van de grootste werkge-
vers in Zutphen, tegen te houden? 

Vraag 8
Kunt u deze vragen één voor één beantwoorden?
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